
 

 Transkrypcja VIII sesji Rady Miejskiej w Krobi,  
zwołanej na dzień 18 listopada  2024 roku 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dzień dobry Państwu. Witam serdecznie na VIII sesji Rady Miejskiej. Witam Pana 

Wiceburmistrza wraz ze współpracownikami. Witam dyrektorów, kierowników 
jednostek. Witam Państwa Radnych. Witam Państwa Sołtysów oraz wszystkie 
osoby, które zdecydowały się śledzić nasze obrady w Internecie.                                      

Szanowni Państwo dzisiejszy porządek obrad wygląda następująco: 

- punkt 1  - otwarcie i sprawdzenie obecności radnych, 
- punkt 2 - przedstawienie porządku obrad,  
- punkt 3 - przyjęcie protokołu z VII sesji,  
- punkt 4  - informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym, 
- punkt 5  - sprawozdanie z działalności Burmistrza Krobi w okresie międzysesyjnym, 
- punkt 6 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy 
Krobia na lata 2023 – 2033, 
- punkt 7  - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2014 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 10 grudnia 2014 r. w sprawie nadania nazwy ulicy, 
- punkt 8 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/11/2014 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 10 grudnia 2014 r. w sprawie nadania nazwy ulicy, 
- punkt 9 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Gostyńskiemu, 
- punkt 10 - rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr LXVIII/569/2023 
Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2023 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Krobia na lata  2024 – 2031, 
- punkt 11- rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy  
Krobia na rok 2024, 
- punkt 12 - wolne głosy i wnioski 
- punkt 13 - zakończenie.  
 
Szanowni Państwo czy ktoś z Państwa ma propozycję do zmiany porządku 
dzisiejszej obrad? Proszę bardzo Pan Wiceburmistrz. 

Zastępca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:  

Panie Przewodniczący Wysoka Rado. Proszę o zmianę w porządku obrad i ujęcie 
w niej uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr LXXI/593/2024 Rady Miejskiej w Krobi 

z dnia 25 marca 2024 roku w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Mikołaja w Krobi w ramach 
Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację zadania pod nazwą 
„Prace konserwatorskie przy jednym z najstarszych zabytków w Wielkopolsce 

kościele Świętego Idziego w Krobi”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 



Dziękuję bardzo. Nie widzę więcej zgłoszeń. W związku z tym proszę Państwa 
proponuję, żebyśmy w drodze głosowania zdecydowali, czy wprowadzamy 

dodatkowy punkt do dzisiejszego porządku obrad pod numerem 12. Automatycznie 

w momencie, kiedy by została podjęta decyzja o przyjęciu tego punktu, punkt 12 

stanie się 13, a punkt 13 zakończenie stanie się punktem 14 porządku. Szanowni 

Państwo proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państw, którzy są 
za prowadzeniem do porządku obrad proponowanego projektu uchwały przez Pana 
Wiceburmistrza. Kto jest za? Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał ? Stwierdzam, że 
15 głosami „za” porządek obrad został zmieniony. I przegłosujemy porządek obrad 
po zmianach. Tak, jak wspomniałem przed chwilą przyjęty projekt uchwały zostaje 
wprowadzony pod punktem 12 porządku, wolne głosy i wnioski to jest punkt 13 i 

punkt 14 to zakończeniu. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z 
Państwa, którzy są za przyjęciem nowego porządku. Kto jest przeciw? Kto się 
wstrzymał? Dziękuję 15 głosami „za” porządek został przyjęty. 

Proszę Państwa przechodzimy do punktu 3, to jest przyjęcie protokołu z VII sesji. 

Zwyczajowo protokół był do wglądu dla Państwa Radnych w biurze Rady. Czy ktoś 
z Państwa ma uwagi do treści? Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym zakładam, że 
możemy przejść do głosowania nad przyjęciem protokołu. Proszę o podniesienie 
ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za przyjęciem protokołu z VII 

sesji. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Dziękuję bardzo. Stwierdzam, że 15 
głosami „za” porządek obrad został, przepraszam, protokół z VII sesji został 
przyjęty. 

Punkt 4 informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Krobi o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. I w tym punkcie otwieram dyskusję. Czy ktoś 
z Państwa Radnych chciał zadać pytanie? Nie widzę. Mieliście Państwo możliwość 
wcześniej zapoznać się z tymi z tymi punktami. Rozumiem, że wszystko jest jasne.  
 
Przechodzimy do punktu 5, to jest sprawozdanie z działalności Burmistrza w 
okresie międzysesyjnym. I ponownie tak jak w poprzednim punkcie otwieram 
dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie dotyczące 
sprawozdania? Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym zamykam ten punkt.  
 
Przechodzimy do punktu 6, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Krobia na lata 2023-2033. I o zabranie głosu w 
tym punkcie w celu zreferowania projektu uchwały proszę Panią Karolinę Student. 
 
Inspektor Karolina Student: 
Szanowny Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Na podstawie stosownych 
przepisów, to jest na podstawie ustawy o samorządzie gminnym proponujemy 
Państwu projekt uchwały dotyczący przyjęcia Strategii Rozwoju Gminy Krobia na 
lata 2023-2033. Strategia rozwoju jest istotnym dokumentem określającym przede 
wszystkim misję, wizję, cele strategiczne operacyjne, a także kierunki działań. I tak  



jest również w naszym dokumencie. Strategia ponadto odpowiada na priorytety 
związane z dokumentami nadrzędnymi, co istotnie wspiera proces aplikowania o 
ośrodki zewnętrzne. Jeżeli chodzi o krótką historię powstawania tego dokumentu, 
prace zainicjowaliśmy dokładnie 2 lata temu w listopadzie 2022 roku poprzez 
podjęcie uchwały ówczesnej Rady Miejskiej w Krobi w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Krobia na lata 2023-2033 oraz określenia 
szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania, w tym także trybu konsultacji. 
Kolejnym krokiem będącym podstawą do wyznaczenia kierunków rozwoju gminy 
stała się diagnoza sytuacji społecznej, gospodarczej i przestrzennej. Na podstawie 
wniosków wynikających z przeprowadzonej diagnozy oraz przeprowadzonych w 
tym zakresie szerokich konsultacji społecznych powstał projekt dokumentu Strategii 
Rozwoju Gminy. Projekt ten następnie został poddany analizie w zakresie jego 
spójności z założeniami Strategii Rozwoju Województwa Wielkopolskiego, przez 
Zarząd Województwa, który wydał pozytywną opinię dla naszego dokumentu. 
Następnie dla tego projektu przeprowadzono także postępowanie w sprawie 
strategicznej oceny oddziaływania na środowiska. Wynikiem tego postępowania 
zgodnie z decyzją Dyrektora Ochrony Środowiska w Poznaniu było 
przeprowadzenie strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. Po tym kroku 
w drodze obwieszczenia Burmistrza Krobi na przełomie września i października 
bieżącego roku przeprowadzono konsultacje społeczne projektu strategii wraz z 
oceną oddziaływania na środowiska. W wyniku tych konsultacji nie zgłoszono 
żadnych uwag. Wobec powyższego przeprowadzonego procesu proponujemy 
Państwu w dniu dzisiejszym podjęcie tejże uchwały. Dodam, że dokument został 
opracowany przez pracowników jednostek organizacyjnych Gminy Krobia pod 
nadzorem Burmistrza Krobi Pana Łukasza Kubiaka, oczywiście przy szerokim 
współudziale i współpracy Państwa Radnych, Państwa Sołtysów i co najważniejsze 
przy współpracy naszych mieszkańców. Jako koordynator zespołu korzystając z 
okazji wszystkim Państwu bardzo dziękuję za zaangażowanie w pracy nad 
dokumentem, licząc na dalszą współpracę na kolejnych etapach, bo to dopiero 
początek naszej ciężkiej pracy, a kolejnym etapem będzie oczywiście realizacja 
określonych celów strategicznych, które dla podsumowania tutaj raz przypomnę i 
które z pewnością Państwo już szczegółowo przeczytaliście w naszym 
dokumencie. Do celów strategicznych należą wysoki poziom rozwoju 
gospodarczego przy dbałości o środowisko, wysoka jakość usług społecznych 
wzmacnianych aktywnością mieszkańców, funkcjonalna i atrakcyjna przestrzeń do 
życia mieszkańców, a także bardzo ważne bezpieczeństwo publiczne. Dziękuję 
bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo za przedstawienie projektu uchwały. Szanownie Państwo na 
posiedzeniu Komisji wspólnych Rady analizowaliśmy ten dokument dość dokładnie. 
Zresztą w tym dniu Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną 
na temat projektu. Otwieram dyskusję. Może ktoś z Państwa Radnych ma jakieś 
pytania, nie wyczerpano tematu podczas ostatniego posiedzenia. Proszę bardzo. 
Proszę  bardzo Radny Gembiak. 
 



Radny Sławomir Gembiak: 
Panie Przewodniczący. Panie i Panowie Radni. Panie Burmistrzu. Szanowni 
Państwo. Strategia rozwoju gminy dość obszerny dokument, ciekawy, interesujący, 
z którego możemy się dowiedzieć, że nasza gmina należy do stref, które są mocno 
zagrożone, jeżeli chodzi o suszę. Tam wymienia się w tym dokumencie suszę 
atmosferyczną hydrologiczną i rolniczą z tym, że ta susza atmosferyczna i rolnicza 
należą do ekstremalnych. Więc tutaj w tym dziale myślę, że mamy dużo do 
zastanowienia, do przemyślenia, do przeprowadzenia,  ale też tutaj w tym 
dokumencie strona 67, jeżeli chodzi o gospodarkę w naszej gminie, o funkcję 
gospodarczą jest mowa też o i tu prosiłbym o ustosunkowanie się do tego, o 
wytłumaczenie, o przedstawienie bliższej wersji tego działu Wałbrzyska Specjalna 
Strefa Ekonomiczna Inwest Park. Bardzo proszę o komentarz w tej sprawie. 
Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Kto z Państwa, Pan Wiceburmistrz proszę bardzo. 
 
Zastępca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:  

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Tak, jak Pan Radny zauważył jesteśmy, czy 
należymy do Specjalnej Strefy Ekonomicznej Invest Park w Wałbrzychu. Ja może 
wyjaśnię, że od kilku lat jest taka sytuacja, że cały obszar naszego kraju został 
podzielony na 14 specjalnych stref ekonomicznych i my znaleźliśmy się właśnie w 
Strefie Wałbrzyskiej, która obejmuje przede wszystkim województwo dolnośląskie, 
ale też część województwa wielkopolskiego, można powiedzieć, że to południowo-
zachodnią Polskę. Wcześniej polegało to na tym, że trzeba powiedzieć, żeby 
należeć do specjalnej strefy ekonomicznej podejmowane były przez Radę Miejską 
specjalne uchwały. Część Radnych może pamięta, że kilkanaście lat temu 
przystępowaliśmy do kostrzyńsko-słubickiej strefy ekonomicznej. Tam chodziło 
wtedy o grunty Pudliszkach. Natomiast jak wspomniałem kilka lat temu ta sytuacja 
uległa zmianie, jakby z automatu mocą ustawodawcy znaleźliśmy się w Strefie 
Wałbrzyskiej. Funkcjonowanie Stref Wałbrzyskich, to przede wszystkim, w ogóle 
strefy ekonomicznej w Polsce, to ulgi dla przedsiębiorców, to też szkolenia dla 
przedsiębiorców, obsługa inwestorów. W ubiegłym roku podczas naszego 
spotkania z przedsiębiorcami tutaj na terenie naszej gminy gościliśmy też 
przedstawicieli spółki wałbrzyskiej, która dość obszernie przedstawiła to czym się 
zajmuje i wszelkie korzyści jakie przedsiębiorca może, może uzyskać, czyli ulgi w 
podatku dochodowym, czy wcześniej wspomniane inne ulgi inwestycyjne. 
Specjalne strefy współpracują też z Polską Agencją  Inwestycją i Handlu, która 
działa też na rzecz obsługi inwestorów w dużej mierze zagranicznych. Także myślę, 
że te korzyści na pewno są i każdy przedsiębiorca, który dzisiaj już funkcjonuje na 
terenie naszej gminy, albo, który chciałby zainwestować o taką pomoc do 
specjalnej strefy ekonomicznej w Wałbrzychu może wystąpić. Oczywiście też za 
naszym pośrednictwem. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 



Dziękuję Panie Burmistrzu. Wystarczy, tak. Wystarczająca odpowiedź według Pana 
Radnego. Dziękuję bardzo. Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym proszę Państwa 
zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr VIII/60/2024 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 18 listopada 2024 roku w sprawie przyjęcia Strategii 
Rozwoju Gminy Krobia na lata 2023-2033. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 
przycisku tych z Państwa Radnych, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest 
przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” uchwała została 
podjęta. 
 
Punkt 7 porządku obrad, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany 
uchwały Nr II/10/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 grudnia 2014 roku w 
sprawie nadania nazwy ulicy. I ponownie w celu przedstawienia projektu uchwały 
proszę o zabranie głosu Pana Wiceburmistrza.  
 
Zastępca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:  

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów 
uchwala się co następuje: paragraf 1 w uchwale Nr II/10/2014 Rady Miejskiej w 
Krobi z dnia 10 grudnia 2014 roku w spawie nadania nazwy ulicy paragraf 1 
otrzymuje następujące brzmienie nadaje się nazwę Aleksandra Fredry ulicy 
położonej w Krobi przebiegający od ulicy Odrodzenia w kierunku zachodnim, 
oznaczonej jako działki o numerach ewidencyjnych 896/4, 897/7, część działki 
2081/6, 907/17, część działki 909/39, 916/28, oraz 2426, w obrębie geodezyjnym 
Krobia miasto. Przebieg ulicy przedstawiony został na załączniku graficznym do 
niniejszej uchwały. Uzasadnienie do uchwały. Uchwałą Rady Miejskiej w Krobi z 
dnia 10 grudnia 2014 roku w sprawie nadania nazwy ulicy nadano nazwę ulicy 
Aleksandra Fredry, oznaczonej jako działki o numerach 896/4, 897/7 w obrębie 
geodezyjnym Krobia miasto. Kolejna uchwałą Rady Miejskiej Krobi z 25 maja 2020 
roku w sprawie nadania nazwy ulicy rozszerzono nazwę ulicy Aleksandra Fredry na 
część działki 2081/6 i 907/17 oraz część działki 909/39 w obrębie geodezyjnym 
Krobia. W wyniku rozwoju zabudowy mieszkaniowej zachodzi konieczność 
ponownej zmiany uchwały poprzez rozszerzenie nazwy ulicy Aleksandra Fredry na 
kolejne działki, czyli 916/28 oraz 2426 w obrębie geodezyjnym Krobia. Działki 
przeznaczone pod drogę stanowią własność gminy Krobia. Zgodnie z powyższym 
podjęcie uchwały jest zasadne. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Panie Wiceburmistrzu za przedstawienie projektu. Zajmowaliśmy 
się tym projektem jako Radni podczas posiedzenia wspólnego Komisji. Podczas 
tego posiedzenia Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy wydała opinię pozytywną, 
także Państwo Radni usłyszeli szczegółowe wyjaśnienia dotyczące tego projektu. 
Czy ktoś z Państwa Radnych jeszcze dodatkowo chce zapytać o coś w tym 
temacie? Nie widzę. W związku z tym proponuję, żebyśmy przeszli do głosowania. 
Uchwała Nr VIII/61/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 listopada 2024 roku w 
sprawie zmiany uchwały Nr II/10/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 grudnia 
2018 roku w sprawie nadania nazwy ulicy. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie 



przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto 
się wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” uchwała została podjęta. 
 
Przechodzimy do punktu 8 porządku, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w 
sprawie zmiany uchwały Nr II/11/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 grudnia 
2014 roku w sprawie nadania nazwy ulicy. I ponownie o zabranie głosu proszę 
Pana Wiceburmistrza. 
 
Zastępca Burmistrza Marcin Krzyżostaniak:  

Panie Przewodniczący. Wysoka Rado. Na podstawie stosownych przepisów 
uchwala się co następuje: w uchwale Nr II/11/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 
10 grudnia 2014 roku paragraf 1 otrzymuje następujące brzmienie nadaje się 
nazwę Juliana Tuwima ulicy położonej w Krobi biegnącej równolegle do ulicy Marii 
Konopnickiej oznaczony jako część działki o numerze 909/29, część działki o 
numerze 2081/6 oraz działki o numerach ewidencyjnych 907/8, 916/14 i 916/19 w 
obrębie geodezyjnym Krobia miasto. Załącznik do uchwały przedstawia przebieg 
ulicy. Uzasadnienie do uchwały. Uchwałą z 10 grudnia 2014 roku nadano nazwę 
ulicy Juliana Tuwima dla drogi oznaczonej jako część działki o numerze 
ewidencyjnym 909/29 oraz jako działki 907/8 w obrębie Krobia miasto. Kolejną 
uchwałą 27 sierpnia 2019 roku dokonano zmiany pierwotnej uchwały poprzez 
rozszerzenie nazwę ulicy Juliana Tuwima na część działki o numerze 2081/6 w 
obrębie geodezyjnym Krobia. W wyniku rozwoju zabudowy mieszkaniowej zachodzi 
konieczność podobnej zmiany uchwały poprzez rozszerzenie ulicy Juliana Tuwima 
na kolejne działki 916/14, 916/19 w obrębie geodezyjnym Krobia. Działki 
przeznaczone pod drogę stanowią własność Gminy Krobia. W związku z 
powyższym podjęcie uchwały jest zasadne.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Panie Burmistrzu za przedstawianie projektu. Otwieram dyskusję. Czy 
ktoś z Państwa Radnych chciałby zabrać głoś? Treść uchwały jest podobnie 
brzmiąca jak w poprzednim przypadku. Także też rozmawialiśmy na ten temat 
podczas połączonych Komisji. Wtedy też Komisja Rolnictwa i Rozwoju Gminy 
wydała opinię pozytywną na temat projektu. Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym 
zamykam dyskusję. Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr VIII/62/2024 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 18 listopada 2024 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 
II/11/2014 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 10 grudnia 2014 roku w sprawie nadania 
nazwy ulicy. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, 
którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 
Stwierdzam, że 15 głosami „za” uchwała została podjęta. Dziękuję bardzo. 
 
Punkt 9, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. I w tym punkcie o zabranie głosu proszę Pan 
Skarbnika Damiana Walczaka.  
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 



Panie Przewodniczący. Wysoka Rado Szanowni Państwo. Proponujemy udzielenie 
pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu na rok 2025 w kwocie 2 300 000  
złotych w formie dotacji celowej. Źródłem sfinansowania zobowiązania będą 
dochody własne Gminy Krobia. Udzielenie pomocy wynika, możliwość udzielenia 
pomocy wynika z przepisów ustawy o samorządzie gminnym i ustawy o finansach 
publicznych. Kwota 2 300 000 zł zostałaby przeznaczona na ulepszenie 
nawierzchni jezdni na terenie gminy Krobia oraz poprawę bezpieczeństwa 
niechronionych uczestników ruchu. Należy wspomnieć, że na terenie gminy mamy 
sieć ponad 90 km dróg powiatowy, to jest najdłuższa sieć dróg z wszystkich gmin, 
które tworzą Powiat Gostyński. To zadanie jest oczywiście zadaniem własnym 
Powiatu natomiast Gminy od lat wspierają zadania powiatowe w zakresie poprawy 
infrastruktury, aby w sposób efektywniejszy i szybszy modernizować drogi. Dzięki 
wsparciu finansowemu z Gminy Krobia w tym roku zrealizowano kilka inwestycji, 
jeszcze część z nich jest realizowanych. Przede wszystkim zrealizowano 
wybudowany ciąg rowerowy przy drodze powiatowej Chumiętki – Krobia. 
Poprawiono bezpieczeństwo ruchów w miejscowości Niepart poprzez wybudowanie 
chodnika w centrum wsi. Ulepszono nawierzchnię jezdni w miejscowościach 
Domachowo, Stara Krobia oraz na odcinku Chwałkowo – Krobia. Chciałbym 
Państwu również dodać, że najprawdopodobniej, jeśli Państwo oczywiście 
zechcecie podjąć tą uchwałę, na kolejnej sesji, na najbliższej sesji nastąpi korekta 
tejże kwoty, ze względu na to, że inwestycje powiatowe realizowane w roku 2024 
mogą nie zostać wszystkie odebrane. Dlatego część rzeczy, część zakresów prac 
będzie musiała zostać przesunięta na rok 2025. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo Panie Skarbniku. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa 
Radnych chciałby zabrać głos w przedmiocie projektu uchwały. Podczas 
dzisiejszego posiedzenia Komisji Budżetu żeśmy na ten temat przed sesją 
rozmawiali. Także Komisja Budżetu wydała opinię pozytywną do tego projektu. Nie 
widzę zgłoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję. Przechodzimy do 
głosowania. Uchwała Nr VIII/63/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 listopada 
2024 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu. 
Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za 
podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 15 głosami „za” 
uchwała została podjęta. 
 
Przechodzimy do punktu 10, to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie 
zmiany uchwały Nr LXVIII/569/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2023 
roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2024-2031. 
I w tym punkcie proszę o zabranie głosu Pana Skarbnika. 
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
Tak, proszę Państwa zgodnie ze zmianami w uchwale w projekcie uchwały 
budżetowej na rok 2025, albo w związku z przedstawieniem Państwu tego projektu 
dokonujemy również aktualizacji Wieloletniej Prognozy Finansowej w zakresie 
prognoz od roku 2025. I tak rok 2025 będzie zgodny z projektem budżetu, 



natomiast prognozy na lata 2026-2031 są zgodne z tymi, które zostały Państwu 
przedstawione w dniu 8 listopada w projekcie WPF na lata 2025-2031. W 
uzasadnieniu do projektu uchwały macie Państwo szereg tabel, które wykazują 
jakie kwoty uległy zmianie i w jakiej wysokości. Pragnę tylko dodać, że jeśli chodzi 
o rok 2024, czyli ten rok bazowy dochody ogółem zmniejsza się o 20 547,26 zł,  tak 
samo wydatki ogółem, w wyniku czego nie zmienia się wynik budżetu. Dokonujemy 
również szeregu zmian w zakresie przedsięwzięć, te przedsięwzięcia też są zgodne 
z tymi przedsięwzięciami, które Państwo widzieliście w projekcie WPF-u na lata 
przyszłe. Natomiast dokonujemy również kolejnych zmian przedsięwzięć. I tak 
wprowadzamy do WPF-u zadanie przebudowa ulic Odrodzenia i Różewicza w 
Krobi. To zadanie jest wprowadzone do projektu budżetu na rok przyszły, ale 
wprowadzenie tego do bieżącego WPF-u umożliwi nam już w najbliższych dniach, 
czy tygodniach rozpoczęcie procedury zakupowej, procedury związane z 
udzieleniem zamówienia publicznego. Druga zmiana to dotacja dla Parafii 
Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Mikołaja w Krobi. To jest troszeczkę 
wyprzedzenie tego o czym za chwilę powie Pan Naczelnik, mówił Pan 
Wiceburmistrz przy wprowadzeniu projektu uchwały do dzisiejszego porządku 
obrad. Zadanie to będzie realizowane w ciągu dwóch lat. Ze względu na pewne 
okoliczności, które były niezależne od zarówno od parafii, jak i od wykonawcy. I w 
roku bieżącym będziemy chcieli uregulować tak zwany wkład własny  w wysokości              
8 360, natomiast 409 640, czyli zasadniczą kwotę realizacji wynikającą z Programu 
Odbudowy Zabytków Polski Ład będziemy chcieli zrealizować w roku 2025.  Siłą 
rzeczy wchodzimy w zadanie 2 letnie, więc konieczność jest wpisania tego 
przedsięwzięcia do Wieloletniej Prognozy Finansowej. Dokonujemy również zmian 
w zakresie przedsięwzięcia cyberbezpieczny samorząd, tu jesteśmy na poziomie 
otwarcia ofert i przy rozstrzyganiu postępowania zakupowego. Dokonujemy 
zwiększenia nakładów bieżących oraz zmniejszenia nakładów inwestycyjnych. 
Kolejne przedsięwzięcie, które ulega zmianie to sporządzenie miejscowych planów 
zagospodarowania przestrzennego. Wpisujemy do tego, do tej pozycji kwotę, która 
jest Państwu zaproponowana w projekcie budżetu na rok 2025, czyli 109 761 zł. 
Kolejne zadanie umowa ubezpieczenia mienia Gminy w związku ze zwiększeniem 
kwoty w tym roku o 7 500 zł na ubezpieczenie nowego pojazdu strażackiego jest 
konieczność zaktualizowania tej kwoty w zakresie przedsięwzięcia. Kolejne zadanie 
budowa Stadionu sportowego w Krobi, tu zwiększamy o kwotę 170 000 zł. Wynika 
to z dwóch zwiększeń, tego zwiększenia, które mieliśmy w ramach proponowanych 
prac dodatkowych na poprzedniej sesji, tam było 90 000 zł. I teraz w uchwale 
budżetowej zobaczycie Państwo propozycje zwiększenia o 80 000 zł na stabilizację 
terenu, stabilizacje gruntu. Kolejna zmiana, właściwie nie chcę mówić, że 
najważniejsza, ale ta zmiana, która jakby w jakiś sposób też przyspieszyła termin 
tej sesji, do czego pozytywnie odniósł się Pan Przewodniczący, to projekt budowa 
skateparku pantraku, jako placu zabaw do rekreacji i sportu oraz modernizacja 
kompleksu orlik w Krobi. Jesteśmy po otwarciu ofert. Najkorzystniejsza oferta była 
nieco niższa niż kwota, którą mieliśmy w budżecie. Natomiast po analizie 
stwierdziliśmy, że warto wybrać tą ofertę natomiast wymagało by oczywiście, 
wymaga to Państwa akceptacji i zwiększenia środków Wieloletniej Prognozie 
Finansowej i projekcie budżetu na rok 2025 o 130 000 zł. Pragnę tylko dodać, że 



właśnie w projekcie budżetu z 8 listopada ta kwota 130 000 zł już została ujęta. 
Uzasadnienie będące objaśnieniami przyjętych wartości dość obszerne, bo określa 
omówienie wszystkich pozycji, które znajdują się zarówno w roku 2024, jako roku 
bazowym, w roku 2025 jako wynikającym z projektu budżetu i kolejnych latach 
prognozy do roku 2031. Dziękuję bardzo. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Panie Skarbniku za szczegółową analizę projektu. Otwieram dyskusję. 
Czy ktoś z Państwa Radnych chciałby zadać pytanie? Radny Gembiak proszę 
bardzo. 
 
Radny Sławomir Gembiak: 
Panie Przewodniczący. Panie i Panowie Radni. Panie Burmistrzu. Szanowni 
Państwo. Chciałbym się odnieść do propozycji budżetowej dotyczącej 
sfinansowania partacku w Krobi. Dobrze, że tak się dzieje ponieważ  
umiejscowienie partacku w centrum w Krobi jest uważam bardzo dobrym miejscem, 
ponieważ z każdego miejsca w gminie Krobia, o czym mówi też strategia rozwoju 
gminy Krobia na lata 2023-2033, dojazd do centrum, czyli do Krobi jest bardzo 
łatwy, bardzo szybki i dlatego  powstanie partacku w Krobi jest uważam bardzo 
dobrym miejscem, bo niestety Gminy nie stać na to, żeby tego typu urządzenie, 
teren do rekreacji, fizycznie znajdował się w każdym miejscu w gminie Krobia. 
Może kiedyś, ale na razie jest to niemożliwe. Więc bardzo dobry pomysł i cieszę 
się, że to się znalazło w budżecie Gminy Krobia. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 

Dziękuję bardzo. Nie widzę zgłoszeń. Szanowni Państwo. Chciałem poinformować, 
że Komisja Budżetu w dniu dzisiejszym wydała opinię pozytywną na temat projektu. 
Proponuję, żebyśmy przeszli do głosowania. Uchwała Nr VIII/64/2024 Rady 
Miejskiej w Krobi z dnia 18 listopada 2024 roku w sprawie zmiany uchwały Nr 
LXVIII/569/2023 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 15 grudnia 2023 roku w sprawie 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2024-2031. Proszę o 
podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem 
uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” 
uchwała została podjęta. 
 
I punkt 11 porządku obrad, to jest rozpatrzenie projektów w sprawie zmiany 
uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2024. I ponownie o zabranie głosu w celu 
zreferowania projektu uchwały proszę Pana Skarbnika Damiana Walczaka. 
 
Skarbnik Gminy Damian Walczak: 
Szanowni Państwo dokonujemy zmian w dochodach i wydatkach, oczywiście część 
tych zmian została omówiona przy omawianiu Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
Dodam, że dochody i wydatki zmniejszamy o 20 547,26 zł. W szczegółach w dziale 
750 zmiana dotyczy funduszu pomocy oraz zadań zleconych z zakresu spraw 
obywatelskich, jest to zwiększenie na podstawie pisma wojewody. W dziale 754 
zwiększenie z tytułu sprzedaży samochodu strażackiego Jelcza. Dalej dokonujemy 



przeniesienia środków w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 
dotyczy obiektu sakralnego należącego do parafii w Krobi. W dziale 801 
zwiększenie związanej z odszkodowaniem, które otrzymujemy z tytułu 
uszkodzonego mienia w szkole w Starej Krobi. Dalej zwiększenie na utrzymanie 
Ośrodka Pomocy Społecznej, jako dodatki socjalne dla pracowników oraz w dziale 
855 zwiększenie dotacji na świadczenia rodzinne na składki na ubezpieczenie 
zdrowotne. Z kolei jeśli chodzi o wydatki dokonujemy zwiększenia na bieżące 
utrzymanie dróg, zwiększenie na zadania z zakresu spraw obywatelskich oraz 
funduszu pomocy. Dokonujemy również przeniesień w ramach środków na obsługę 
rady, na wypłatę odprawy z tytułu likwidacji stanowiska pracy oraz zmiany w 
zakresie wydatków rzeczowych w Urzędzie.  W dziale 754 przenosimy wydatki w 
ramach zakupów bieżących na utrzymanie gotowości OSP, w tym w pewnej części 
również na wyposażenie nowego pojazdu. Zmniejszamy z kolei środki na 
zarządzaniu kryzysowym. W dziale 758 zwiększamy plan rezerwy oświatowej o 14 
000 oraz zmniejszamy inwestycyjną rezerwę o 46 470. W dziale 801 dokonujemy 
zmian klasyfikacji budżetowej poprzez przeniesienie środków, w ramach klasyfikacji 
zwiększamy na remont w szkole w Starej Krobi, zwiększamy również częściowo na 
wydatki na wynagrodzenia w jednostkach oświatowych. W dziale 852 zmiany 
dotyczą wydatków bieżących w OPS, w tym zwiększenie po raz kolejny na opłaty 
za pobyt DPS-ach. W dziale 855 zwiększamy środki w planie dotacji na 
świadczenia rodzinne. W dziale 900 zwiększamy środki na realizację programu 
czyste powietrze, na ubezpieczenie nowego pojazdu strażackiego. W dziale 921 
zwiększamy dotacje dla instytucji kultury w tym na odpis na Zakładowy Fundusz 
Świadczeń Socjalnych, na realizację zdań warsztatowych dla mieszkańców, w tym 
na remonty świetlic, zmniejszamy środki z tytułu dotacji dla parafii w Krobi poprzez 
przeniesienie środków z promesy na rok 2025, dokonujemy również aktualizacji 
planu dotacji dla parafii w Chwałkowie według postanowień uchwały z 20 maja 
bieżącego roku. Wreszcie w dziale 926 zwiększamy środki na remont budynku 
szatni przy orliku Krobi ze względu na konieczność wykonania jeszcze 
dodatkowych prac. Zwiększamy również środki na dodatkowe prace przy budowie 
stadionu i na ogrodzenie boisk sportowych w Chwałkowie. Konsekwencją zmian w 
planie dochodów i wydatków są  zmiany w załącznikach od 3 do 7 do uchwały 
budżetowej. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję Panie Skarbniku. Otwieram dyskusję. Czy ktoś z Państwa Radnych 
chciałby zadać pytanie dotyczące zmian w budżecie? Nie widzę. W dniu 
dzisiejszym Komisja Budżetu analizowała projekt uchwały i wydała opinię 
pozytywną. W związku z brakiem zgłoszeń w dyskusji zamykam punkt. 
Przechodzimy do głosowania. Uchwała Nr VIII/65/2024 Rady Miejskiej w Krobi z 
dnia 18 listopada 2024 roku w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Krobia 
na rok 2024. Proszę o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, 
którzy są za podjęciem tej uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 15 
głosami „za” stwierdzam, że uchwała została przyjęta. Szanowni Państwo 
proponuje 3 minutową przerwę techniczną. Zapraszam na przerwę. 



Szanowni Państwo wracam do obrad. Przypominam, że  jesteśmy w punkcie 12 
porządku obrad to jest rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 
LXXI/593/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 2024 roku w sprawie 
udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Świętego Mikołaja 
w Krobi w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków na realizację 
zadania pod nazwą „Prace konserwatorskie przy jednym z najstarszych zabytków w 
Wielkopolsce kościele św. Idziego w Krobi”. I o zabranie głosu w celu zreferowania 
tego projektu proszę Pana Naczelnika Adama Sarbinowskiego. 
 
Naczelnik WSS Adam Sarbinowski: 
Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Pozwólcie, że odniosę się przede 
wszystkim do uzasadnienia do uchwały, która jest rozwinięciem tego o czym 
wcześniej już mówili Wiceburmistrz i Skarbnik Gminy. W toku prowadzonych przez 
Parafię Rzymskokatolicką pod wezwaniem Świętego Mikołaja w Krobi prac 
remontowych w kościele Świętego Idziego w Krobi w ramach realizacji zadania pod 
nazwą „Pracę konserwatorskie przy jednym z najstarszych zabytków w 
Wielkopolsce kościele Świętego Idziego w Krobi” wyniknęły nieoczekiwane 
wcześniej okoliczności narzucające wykonanie innych dodatkowych prac przy 
zabytku jakim jest kościół, a których wykonanie niezbędne jest celem właściwej 
realizacji całego przedsięwzięcia 14 listopada Parafia Rzymskokatolicka 
przedłożyła w Urzędzie Miejskim w Krobi wniosek o aneksowanie regulującej 
wykonanie zadania umowy w zakresie wydłużenia terminu wykazanego zdania jak i 
wykorzystania dotacji na dzień 12 lutego 2025 roku. Nowy wskazany termin 
zakończenie zadania przekracza rok budżetowy w związku z czym niezbędne jest 
dokonanie zmiany w uchwale poprzez wskazanie, iż część dotacji, część 
pochodząca z promesy inwestycyjnej w ramach Rządowego Programu Obudowy 
Zabytków wypłacona zostanie w roku kolejnym, to jest w roku 2025. Ja może tylko 
dodam, że te okoliczności na podstawie, których został wniosek złożony przez 
Parafię Rzymskokatolicką, to jest między innymi bardzo zły stan podstawy ołtarza, 
a to dopiero okazało się po zdjęciu kolejnej warstwy posadzki i tutaj rzeczywiście 
firma, która dokonuje renowacji potrzebuje więcej czasu na to, żeby ten materiał 
zabezpieczyć. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Okej, dziękuję Panie Adamie za przedstawienie projektu. Otwieram dyskusję. Czy 
ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Myślę, że dość jasne wyjaśnienie w sprawie 
Pana Naczelnika, wniosek Parafii też jak najbardziej zasadne wobec konieczności 
wydłużenia pracy. Nie widzę zgłoszeń. W związku z tym zamykam dyskusję. 
Dziękuję Panie Adamie za przedstawienie projektu. Przechodzimy do głosowania. 
Uchwała Nr VIII/66/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 18 listopada 2024 roku w 
sprawie zmiany uchwały Nr LXXI/593/2024 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 25 marca 
2024 roku w sprawie udzielenia dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej pod 
wezwaniem Świętego Mikołaja w Krobi w ramach Rządowego Programu Odbudowy 
Zabytków na realizację zadania pod nazwą „Prace konserwatorskie przy jednym z 
najstarszych zabytków w Wielkopolsce kościele Świętego Idziego w Krobi”. Proszę 
o podniesienie ręki naciśnięcie przycisku tych z Państwa, którzy są za podjęciem tej 



uchwały. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Stwierdzam, że 15 głosami „za” 
uchwała została podjęta. 
 
Przechodzimy do punktu 13 porządku obrad, to jest wolne głosy i wnioski. Czy ktoś 
z Państwa Radnych w pierwszej kolejności chciałby zabrać głos? Radny 
Mikołajczak, proszę bardzo. 
 
Radny Jan Mikołajczak : 
Panie Burmistrzu ja mam pytanie dotyczące naszego kościoła. Czy kiedy wiadomo, 
czy Urząd wie kiedy zostanie dokonany odbiór prac na dachu naszego kościoła? 
Dziękuję bardzo. 
 
Naczelnik WSS Adam Sarbinowski: 
Panie Przewodniczący. Szanowni Państwo. Panie Radny. Odbiór końcowy będzie 
w najbliższą środę w  godzinach porannych o godzinie 8.00 ksiądz proboszcz jest 
umówiony z wykonawcą. Byłam tą inwestycje zobaczyć kilka dni temu z Panem 
Ireneuszem Lesińskim, zresztą odbiór częściowy już też został dokonany. W naszej 
ocenie i też w ocenie inspektora nadzoru myślę, który podpisał się pod protokołem 
częściowym prace są przeprowadzone zgodnie ze sztuką budowlaną i z zakresem. 
Także myślę, że wszystko jest na dobrej drodze. W środę no ta inwestycja powinna 
być zakończona, tak protokolarnie, bo te prace fizyczne już się zakończyły 
wcześniej.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Mariusz Duda: 
Dziękuję bardzo. Nie widzę zgłoszeń. Czy ktoś z Państwa z sali chciałby zadać 
pytanie, zabrać głos? Nie widzę. W związku z tym zamykam punkt 13 wolne głosy i 
wnioski. 
 
Przechodzimy do punktu 14, to jest zakończenie. Dziękuję wszystkim Państwu, 
którzy przygotowali sesję. Dziękuję Państwu Radnym za podjęte uchwały oraz 
wszystkim osobom, które śledziły nasze dzisiejsze obrady w Internecie oraz 
wszystkim, którzy byli obecni na dzisiejszym posiedzeniu. Zamykam VIII sesję 
Rady Miejskiej. Dziękuję bardzo. 
 


